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Abstract (en)
The box (1) has stretched sheets (7, 8) fixed at a base of a movable inner frame (2). A housing (3) receives the inner frame. A connecting
mechanism (10) connects the inner frame to the housing and permits movement of the inner frame with respect to the housing, where the movement
of the inner frame combines a vertical translation phase with a horizontal translation phase. The mechanism comprises a telescopic support (11)
adapted to extend along a vertical axis, where an upper end of the telescopic support is fixed to the housing.

Abstract (fr)
L'invention concerne un caisson (1) destiné à être intégré à une fausse paroi de type faux plafond, comprenant un cadre interne (2) mobile à la base
duquel est fixée au moins une nappe tendue (7, 8), une enveloppe (3) destinée à recevoir ledit cadre interne (2) et au moins un mécanisme (10)
reliant ledit cadre interne (2) à ladite enveloppe (3), ledit caisson (1) étant caractérisé en ce que le mécanisme (10) permet un mouvement dudit
cadre interne (2) par rapport à ladite enveloppe (3), ledit mouvement combinant successivement une phase de translation sensiblement verticale et
une phase de translation sensiblement horizontal.
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